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Voorzitter: Hans van Os, verslag: Cliff van Dijk 

 
De voorzitter opent de vergadering om 8 over 8 en heet iedereen welkom. 

Tijdens deze bijzondere bewonersvergadering wordt Hans van Os uitgebreid bedankt. Iman 

Baardman memoreert dat Hans na 12 jaar aktief te zijn geweest, afscheid neemt van 

de bewonersraad. Hij was daarvan lange tijd de spil. Lineke Joanknecht overhandigt Hans 

een cadeau namens de bewoners. 

In zijn antwoord dankt Hans zijn medebestuursleden en de bewoners voor de eer en het 

cadeau. 

 
1. Notulen, Postlijst, lopende PM-lijst 

Notulen: 

1. Naar aanleiding van de vertegenwoordiging van bewoners uit de Nieuwmarkt- en 

Groot Waterloobuurt in de wijkraad , meldt Paul Busker (Groot Waterloo), dat hij nu 

voorzitter is van de wijkraad en Loes Buisman (Nieuwmarkt) is secretaris. Zij zijn op 

persoonlijke titel in de wijkraad gekozen, zonder verantwoording schuldig te zijn aan de 

bewonersraad. Er wordt gesuggereerd dit punt mee te nemen in komende 

structuurwijzigingsvoorstellen . 

2. Naar aanleiding van.3. Verkeersoverlast touringcars Jodenbreestraat meldt Joao 

Gonsalvez (Gassan Diamonds) dat er ongeveer 130.000 bezoekers per jaar per boot 

naar Gassan komen. Dit is ongeveer 1/3e van het totaal aantal. Hij biedt aan alle 

klachten over de 'aanvoer' van toeristen (per boot en per bus) bespreekbaar te maken.

 / 

De notulen worden ongewijzigd vastgesteld . 

Postlijst: 

1. Naar aanleiding van de correspondentie over de Uilenburgersjoel wordt gemeld dat 

voor de verbouwing (meer horecamogelijkheden) inmiddels een 

omgevingsvergunning is verleend. 

2. Er is een nieuw initiatief van de 'Coffee Company' voor een Platform Jodenbreestraat , 

dat een alternatief moet zijn voor de BiZ aldaar. 

Lopende PM lijst: 

Waterloopleinplannen (zie onder: het stadhuis verbouwt). 

Werkgroep Verkeer. (ook Buurtparkeren en pilot taxicirculatie Nieuwmarkt): Jet Willers 

geeft een samenvatting van de stand van zaken. Er is nog gesteggel tussen de ambtenaren 

en de buurtbewoners over de grootte van het buurtparkerenpi lotgebied en over de plek 

van de taxibufferplaatsen. Hij doet een oproep om mee te blijven denken en kondigt een 

symposium op 17 maart 2016 van 19.30-22.30 uur in de Zuiderkerk aan over het 

verkeerscirculatieplan Nieuwmarkt/1011 (opgeven bij Jet: jet.willers@gmail.com). 

Naar aanleiding van de (nieuwe) herinrichtingsplannen rond het Muntplein wordt geconstateerd 

dat de Wibautas circa 30% meer autoverkeer zal moeten gaan verwerken . Versmalling van de 

Weesperstraat is dan ook uitgesteld tot na 2025. lnspraak over de herinrichting Muntplein is 

voorjaar 2016 . 

Werkgroep Ouderen. Piet Seijsener zegt dat aan de orde is de nota van de centrale stad, 

'Ouderenhuisvesting 2016-2019'. Voelbaar is dat het beleid gemaakt wordt door de centrale 

stad. Piet signaleert dat een aantal suggesties voor regelingen (in het kader van de pilot 

buurtgerichttoewijzen in 1011) door de wethouder zijn overgenomen voor de hele stad. En dat 

dit toewijzingsbeleid in de buitenwijken van Amsterdam beter schijnt te werken dan in onze 

buurt. 

Tegen de verkoop van sociale huurwoningen door de woningcorporati es is actie gevoerd door 

de huurdersverenigingen. Ook de werkgroep Ouderen Nieuwmarkt Groot Waterloo heeft met 

een spandoek meegedaan. Piet maakt een inventarisatie van sociale huurwoningen en welke 

verkocht zijn en welke op de nominatie staan om verkocht te warden . Hij zegt dat de 

werkgroep pragmatisch heeft besloten zich nu op de kansen van de (nog overgebleven) grotere 

sociale woningbouwcomplexen 

richt en hoe deze behouden kunnen blijven en gelabeld voor seniorenhuisvesti ng van 

buurtbewoners. Geluidsoverlast Metro: De gemeente laat (middels Evelien van Os) weten dat zij 

uitgebreid onderzoek heeft laten doen en een voorstel  heeft gedaan  aan de 

woningbouwcorporaties , die eigenaar zijn van   de panden, waar overlast is (o.m. Stadgenoot in 

het Pentagon). Ondertussen gaat de geluidsoverlast onverminderd  door, ondanks  de 

geluidsarme  nieuwe  metrostellen. 



 

2.  Mozes en Aaronkerk 

Hiertoe uitgenodigt, vertelt mevr. Corine v.d. Loos over de werkzaamheden van 
'Santegidio'. In de Mozes&Aaronkerk warden wederom RK-kerkdiensten gehouden 
(vanaf 28-9-2015) . De 

Franciscanermonikken gaan bij buurtbewoners langs om de wederzijdse vriendschap te 

bevorderen en hen uit te nodigen voor 'Franciscustafel-maaltijden ' in het Mozes&Aaronhuis. 

Voor meer informatie en openingstijden: tel. 020 2332522 en www.santegidio.nl. 

 

3. Het Stadhuis Verbouwt 

Marijke Storm licht de plannen voor de verbouwing van het Stadhuis toe. De projectleider is 
Guido Wallagh. Op de begane grond komen de ruimtes vrij. De gemeente heeft een prijsvraag onder 
voorwaarden uitgeschreven voor de inrichting, waarop zij heeft gereageerd met eenplan. De 
p\annen 

gaan uit van een wisselwerking met de omgeving en geven ruimte voor een politiek 

centrum, een cultureel centrum en aansluiting bij de Waterloopleinmarkt. Marijke wijst 

erop dat er oak een Visie Waterlooplein ligt, waar plannen met de herinrichting van het 

marktplein staan beschreven. In antwoord op vragen van Arend Dijk, wordt gemeld dat 

Bert Ubels nieuwe handhavingsregels (AB vergadering 24-11-2015) heeft opgesteld, 

speciaal voor de Waterloopleinmarkt. 

Marijke Storm legt haar plan uit voor een kenniscentrum over het 

polderland. Roelof Martens (van Prodemus) legt zijn plan uit voor een Huis 

van de Democratie. 

 
4. Onderwerpen voor de Bewonersraad in 2016. 

Op een vraag van de voorzitter hiemaar warden de volgende suggesties gedaan voor de 

agenda van 2016: 

·Werkgroep Ouderen: ouderenhuisvesting 

Werkgroep Verkeer: verkeersciculatieplannen, pilot taxi en pilot 
buurtparkeren Jet Willers:Feedback Jaarplan 2016 voor 1011. 

Hans van Os, Marijke Storm en Marjet van der Berg: Balans in de Buurt 

Pim van Galen: IJSterk staat open voor suggesties ten aanzien van de Boomspijker . 

 

5. Mededelingen  en Rondvraag. 

1. Paul Busker vertelt over de situatie in en rand de Valkenburgerstraat, waar de 

luchtkwaliteit het slechts is in heel Amsterdam . Samen met de Partij voor de Dieren 

wordt actie gevoerd om eventuele extra vervuiling door werkzaamheden te 

voorkomen. 

2. Liske Los vraagt aandacht voor de toegnomen criminaliteit in de Lastagebuurt. Hier zijn 

onlangs vijf(!) autokrakers opgepakt. Ze noemt de mobiele telefoon App 'Veiligheid in 

de Buurt'. 

3. Loes Buisman vertelt over het verzet van de buurtbewoners tegen Betty Blue in 

de Snoekjessteeg. De terrassen aan de St.Antoniebreestraatkant zijn overigens 
weggehaald. 

4. Marijke Storm vraagt aandacht vo r de voortgang van de bewonersraad zelf. Dit 

komt in de februarivergaderi ng terug. 

5. Pim van Galen wijst erop, dat op de website van IJSterk - de Boomspijker  ruimte  

is  voor een pagina van de bewonersraad. 

 
6.  Sluiting. 

De voorzitter dankt de bewoners en de gasten voor hun inbreng en sluit de vergadering om 
22.22 uur. 




